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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till finansminister Magdalena Andersson (S)

2016/17:70 Växa-stöd

I regeringens budget föreslås sänkt arbetsgivaravgift för att anställa en första 
medarbetare. Olyckligtvis begränsar regeringen sitt förslag till bolagsformen 
enskild firma. Att driva företag i enskild firma är en större risk för företagaren 
än att till exempel ha aktiebolag. Av den anledningen är det oroväckande att 
regeringen har valt att via arbetsgivaravgiften skapa incitament för denna mer 
riskfyllda bolagsform. 

Med anledning av ovanstående skulle jag vilja fråga finansminister Magdalena 
Andersson följande:

 

Hur många nya jobb beräknar finansministern att växa-stödet kommer att 
generera?

………………………………………

Jörgen Warborn (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Lisa Gunnfors

Från Riksdagsförvaltningen
2016-10-05
Besvaras senast
2016-10-12 kl. 12.00


